
  
 

 

Good day, 

The purpose of the Addendum# 1 is to provide an answer to a question that was raised to the referenced 

RFPISED201766. 

 

Request for Quotation #: RFPISED201766. – Modern Digital Radio Modulation E-Learning Training Course 

 

Addendum #2 

1. Q1. In the Deliverables/Timelines section, the solicitation estimates that the training content 

and detail should be based on a completion timeframe of 30 hours excluding time required for 

links to additional references, etc.  Does the 30 hours timeframe include or exclude time 

between sub-sections and sections (for example, time to review notes before proceeding from 

one section to the next). 

:  

• Answer: - The timeframe of approximately thirty (30) hours excludes any time 

for students to review notes or any additional prep-time. 

 
 

Q2. In the same section, it states a preference for availability by the end of Summer 2022 with 

enrollment beginning by Fall 2022.  

b. Whether or not these dates are achievable depends upon when the customer expects 

to award a contract.  What is the expected timeframe for your proposal evaluations 

and what is your expected award date? 

• Answer –ISED is planning to evaluate the proposals and issue the contract over 

the June to September timeframe. However, it is understood that these 

timeframes may slip and as such, so would the availability of the course.  

c. Are you able now to more precisely define the preferred availability and enrollment 

dates… a specific month for example?  

• Answer – Our preferred timing for availability would be in the early Fall of 2022. 

However, we have some flexibility to accommodate our training requirements 

this fiscal and also to accommodate any contracting slippage and contractor 

preparations. The latest date for availability and enrollment under the Initial 

Contract Period would be January 2023 allowing for the 20 student enrolments 

prior to March 31st, 2023. 

 

 



Bonjour, 

Le but de l'Addendum# 1 est de fournir une réponse à une question qui a été soulevée à la RFPISED201766 
référencée. 

Demande de devis # : RFPISED201766. - Cours de formation en ligne sur la modulation radio numérique 

moderne. 

Addendum #2 

Q1. Dans la section Produits livrables/Échéanciers, la demande de soumissions estime que le contenu 

et les détails de la formation devraient être basés sur un délai d'exécution de 30 heures, excluant le 

temps requis pour les liens vers des références supplémentaires, etc.  Le délai de 30 heures inclut -il ou 

exclut-il le temps entre les sous-sections et les sections (par exemple, le temps de revoir les notes 
avant de passer d'une section à l'autre). 

- Réponse : - Le délai d'environ trente (30) heures ne comprend pas le temps nécessaire aux étudiants pour 

réviser leurs notes ou tout autre temps de préparation supplémentaire. 

Q2. Dans la même section, il est indiqué une préférence pour une disponibilité à la fin de l'été 2022 et 
une inscription à l'automne 2022.  

b. Le fait que ces dates soient réalisables ou non dépend de la date à laquelle le client prévoit 

d'attribuer un contrat.  Quel est le calendrier prévu pour l'évaluation de vos propositions et quelle est la 

date d'attribution prévue ? 

- Réponse -ISED prévoit d'évaluer les propositions et d'attribuer le contrat entre juin et septembre. Toutefois, il 

est entendu que ces délais peuvent varier et que la disponibilité du cours en fera de même.  

c. Pouvez-vous maintenant définir plus précisément les dates de disponibilité et d'inscription 
préférées... un mois spécifique par exemple ? 

- Réponse - Notre date préférée de disponibilité serait au début de l'automne 2022. Toutefois, nous disposons 

d'une certaine souplesse pour répondre à nos besoins de formation au cours de cet exercice et aussi pour tenir 

compte de tout glissement contractuel et des préparatifs des entrepreneurs. La date la plus tardive pour la 
disponibilité et l'inscription dans le cadre de la période contractuelle initiale serait janvier 20 23, ce qui 

permettrait l'inscription de 20 étudiants avant le 31 mars 2023. 

 

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT/ 

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'ITT SUJET RESTENT INCHANGÉS ET EN VIGUEUR  

 

Thank you /Merci 

 

Leonard Irani  
Senior Contract & Procurement Advisor|Agent(e) de contrat et d'approvisionnement 

Corporate Management Sector (CMS) | Secteur de la gestion intégrée (SGI) 

Innovation, Science and Economic Development | Innovation, Sciences et Développement économique 

Canada 
235 Queen Street | 235 rue Queen,  

Ottawa, ON, K1A 0H5 

 



  

 

 

 


